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REFERAT FRA MØTE I SENTRALSTYRET 21.11.17 

Møtet ble åpnet kl 11:15 på Studiested Blæstad 

Til stede med stemmerett: Therese Andresen, Torun Isfeldt, Arild Johannessen, Renate Johansen, 

Kristian Kolstad, Gaute Kornberg, Mailén Leithe, Torje Martnes og Julie Næss,  

Til stede uten stemmerett: Kristin Aldridge og Erling Relling 

Opprinnelig saksliste og tidsplan: 

SST 01/17 Konstituering    12:00-12:05 

SST 19/17 Revidering av forretningsorden  12:05-12:20 

SST 16/17 Innstilling av saker til parlamentet 12:20-13:00 

SST 11/17 Orienteringssaker   14:15-14:45 

SST 18/17 Diskusjonssak – Strategiske middlar 14:45-15:15 

SST 15/17 Eventuelt    15:15-16:00 

Vedlegg: 

 Forretningsorden for sentralstyret 

 Innkalling til parlamentsmøtet 

 Referat frå sist møte 

 Endringsforslag til forretningsorden i sentralstyret 

 Endringsforslag til forretningsorden i parlamentet 

 Endringsforslag til økonomiinstruksen 

 Endringsforslag til vedtektene 

 Rammebudskjettet 2018 (Blir ettersendt) 

 Vedlegg til diskusjonssak – Utviklingsavtale KD 

 Vedlegg til diskusjonssak – Prinsipprogramm for StInn 

Sak SST 01/17 Konstituering 

Forslag til saken: 

SST 01/17 – 01: Innkalling, sakskart og tidsplan blir vedteke. (Forslagsstiller: Arbeidsutvalget) 

SST 01/17 – 02: Referat frå førige møte blir godkjent. (Forslagsstiller: Arbeidsutvalget) 

SST 01/17 – 03: Kristin Aldridge veljast som ordstyrer og Erling Relling veljast som referent. 

(Forslagsstiller: Arbeidsutvalget) 

Vedtak: 

Forslag SST 01/17 – 01 ble vedtatt i sin helhet med følgende tillegg: 

- Nyttårsball 2018 skal diskuteres under SST 15/17 Eventuelt 

- Det forventes at saken om rammebudsjett (SST 16/17) kommer til å ta lenger tid enn 

forventet. Derfor endres tidsplanen følgende: 

o SST11/17 14:45-15:30 

o SST 18/17 15:30-16:00 

o SST 15/17 16:00-16:15 

- Det legges til 15 minutter til møtetiden. 
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Ny saksliste og tidsplan ble slik: 

SST 01/17 Konstituering    12:00-12:05 

SST 19/17 Revidering av forretningsorden  12:05-12:20 

SST 16/17 Innstilling av saker til parlamentet 12:20-13:00 

SST 11/17 Orienteringssaker   14:45-15:30 

SST 18/17 Diskusjonssak – Strategiske middlar 15:30-16:00 

SST 15/17 Eventuelt    16:00-16:15 

Forslag SST 01/17 - 02: Vedtatt 

Forslag SST 01/17 - 03: Vedtatt 

Sak SST 19/17 Revidering av forretningsorden 

Forslag til saken:  

SST 19/17 – 01: SST godkjenn forretningsorden med endringar (Forslagsstiller: Arbeidsutvalget) 

Saksfremlegg: 

Sentralstyret skal jf. vedtektene § 3.1 innstille på saker til parlamentet, med unntak av val som blir 

gjort av valkomiteen (VK). Arbeidsutvalet er sakbehandlarar i saker som sentralstyret skal innstille på 

til parlamentet. I Innstillingar av saker til parlamentet skal også sentralstyret innstille på innkomne 

endringsforslag. 

Vedlegg i saka: 

Endringsforslag 

Vedtak:  

SST 19/17 – 01: Vedtatt 

Følgende ble tillagt som nytt kulepunkt under 1 Møtet sine løyver og fullmakter ble gjort i 

forretningsorden: 

«Ordstyrer på sentralstyremøter bør være en person uten stemmerett. 

Begrunnelse:  

«Begrunnelsen for formuleringen «en person uten stemmerett» er valgt for å også omfatte nestleder 

når denne opptrer som vara for leder. 

Dette omhandler møtegjennomføring. Hensynet til tillegget i forretningsorden til sentralstyret er at 

det er vanskelig for en person og både holde styr på talerlisten og samtidig være aktiv under 

debatten.» 

Sak SST 16/17 Innstilling av saker til parlamentet 

Forslag til saken: 

SST 16/17 – 01: Sentralstyret innstiller saker til parlamentet 

Saksfremlegg: 

Sentralstyret skal jf. vedtektene § 3.1 innstille på saker til parlamentet, med unntak av val som blir 

gjort av valkomiteen (VK). Arbeidsutvalet er sakbehandlarar i saker som sentralstyret skal innstille på 

til parlamentet. I Innstillingar av saker til parlamentet skal også sentralstyret innstille på innkomne 

endringsforslag. 
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Vedlegg i saka: 

Innkalling til parlamentet 28.11.2017 

Vedtak: 

Forslag SST 16/17 - 01: Vedtatt 

Sakene til parlamentet ble gjennomgått sak for sak. Utfallet ble følgende: 

Sak PM 01/17 Forslag 02 ble ikke realitetsbehandlet. 

Sak PM 03/17 Forslag 02 Innstilt vedtatt 

Sak PM 04/17 Forslag 01: Innstilt vedtatt 

Sak PM 16/17 Forslag 01: Innstilt vedtatt 

Sak PM 11/17 Forslag 01: Innstilt vedtatt 

Gaute Kornberg (leder) og Therese Andresen (Hamar) tar ut dissens:  

«Gaute Kornberg og Therese Andreasen meina at dette ikkje bør stå i vedtektene, men heller i andre 

rettingslinjer. Vedtektene skal omhandle sentrale regler, og vi ser ikkje at reglar om 

endringsforslag  som en sentral regel.» 

Forslag 02: Innstilt avvist 

Forslag 03: innstilt vedtatt – (Mailen, torun, renate, torje) SST har møter i rimelig tid i forkant av 

Parlamentsmøtet 

Forslag 04: Innstilt avvist 

Forslag 05: Innstilt vedtatt 

Forslag 06: Innstilt vedtatt 

Forslag 07: Innstilt vedtatt 

Sak PM 13/17 Forslag 01: Innstilt vedtatt 

Sak PM 15/17 Forslag 01: Innstilt vedtatt 

Sak PM 12/17 Forslag 01: Vedtatt innstilt 

Sak PM 17/17 Forslag 01: Vedtatt innstilt 

Sak SST 11/17 Orienteringer 

Forslag til saken: 

Forslag SST 11/17 -01: Sentralstyret tek alle orienteringane til etterretning 

Vedtak: 

Forslag SST 11/17 – 01 ble vedtatt 

18/17 Diskusjonssak – Strategiske midler 

Saksfremlegg: 

Høgskolen skal legge til rette for gode kontormuligheter på alle studiestedene, men vi har selv 

muligheten til å investere i innholdet på kontoret. 

Kontorplassen er ofte der studenter utenfor organisasjonen oppsøker StInn ved spørsmål eller 

utfordinger. Hvordan kan vi legge til rette for gode løsninger som fremmer organisasjonen og 

politikken vår? 

Diskusjonsspørsmål: 

 Er det noe som har fungert godt på ditt kontor? (inventar: stoler, bord, pcer, kaffemaskin 

osv) 

 Er det noe man ikke har behov for? 



 

  Side 4 av 4 

 Hva skal til for å gjøre kontorløsningene best mulig? (konkrete tiltak) 

 Andre ting? 

Utfall av diskusjonen: 

Ønsker seg større kontorlokaler.  

Studentrådet er lite synlige og kan av og til oppleves som en «flyvende hollender». Man hører rykter 

og ser logoen på FB, men er dette nok for at studentene skal vite hva StInn er? Man kunne kanskje 

brukt plakater, stands og et synlig kontor for studentene. Kanskje en sofa på kontorene kunne 

hjulpet med til med å skape oppmerksomhet og engasjement? 

15/17 Eventuelt – Nyttårsball 2018 

Det ble innledningsvis stilt spørsmål om man skulle gjennomføre et nyttårsball i starten av 2018, og 

eventuelt hvem som skulle trekke i tråder og ha ansvar for dette. 

Utfallet av diskusjonen ble følgende: 

- Hvis man skal ha ball så må sannsynligvis StInn gjøre noe.  

- Bør studentrådslederne samle seg å feste en komite som skal jobbe med dette? 

- Det er nå dårlig tid til å planlegge hvis ballet skal arrangeres i januar eller februar 2018. Det 

oppleves som viktig å få en fellesskapsfølelse blant studentene og studiestedene. Dette er 

noe som kanskje samfunnene må arrangere, og at derfor et samarbeid mellom dem kan 

være å foretrekke. 

- Studentrådslederne tar saken tilbake til studentrådsstyrene og samfunnene.  

 

Møtet ble hevet kl 16:15 

 

Referent: Erling Kristoffer Lippert Relling, organisasjonskonsulent 


